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Rada Gminy Niwiska 

Protokół nr 8 

VIII Sesja w dniu 25 listopada 2024  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:44 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Paweł Albrycht 

2. Danuta Bober 

3. Marta Gola 

4. Maciej Kubik 

5. Robert Łakomy 

6. Stanisław Magda 

7. Joanna Marut 

8. Leszek Micek 

9. Tomasz Pieniek 

10. Robert Róg 

11. Stanisław Rzemień 

12. Krzysztof Skowroński 

13. Marek Świderski 

14. Damian Wilk 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obradom przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Niwiska Danuta Bober. Po 

otwarciu sesji i powitaniu radnych oraz zaproszonych gości stwierdziła, iż w sesji uczestniczy 

13 radnych, Rada Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Radny Paweł 

Albrycht zawnioskował o wprowadzenie w punkcie 5 porządku obrad, punktu o nazwie 

„Oświadczenia radnego Pawła Albrychta”. „Za” wnioskiem radnego było 4 radnych, „przeciw” 

9 radnych. Wniosek został odrzucony. Następnie radny Paweł Albrycht zawnioskował o zdjęcie 

z porządku obrad punktu 16, tj. podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji ds. 

transformacji energetycznej w Gminie Niwiska. „Za” wnioskiem radnego Albrychta było 12 

radnych, 1 wstrzymał się od głosu. Wniosek został przyjęty. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji (15.10.2024 r.). 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono uwag. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Danuta Bober poinformowała, że w dniu 17 października br. 

wpłynęły pisma od Wojewody Podkarpackiego dotyczące nieprawidłowości stwierdzonych  

w analizowanych przez niego oświadczeniach majątkowych. W wyniku analizy oświadczeń 

majątkowych: Wójta Gminy Niwiska Elżbiety Wróbel – nie stwierdzono nieprawidłowości; 
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Przewodniczącego Rady Gminy Niwiska Roberta Roga – nie stwierdzono nieprawidłowości 

oraz Przewodniczącego Rady Gminy Niwiska Leszka Micka – stwierdzono nieprawidłowości 

dotyczące m.in. braku wskazania tytułów prawnych posiadanego domu i gospodarstwa, czy 

braku określenia przynależności majątku. W związku z nieprawidłowościami Przewodniczący 

Rady Gminy Niwiska Leszek Micek złożył w dniu 21 października pisemne wyjaśnienia do 

Wojewody. W dniu 4 listopada br. od radnego Pawła Albrychta wpłynął projekt uchwały  

w sprawie powołania doraźnej komisji ds. transformacji energetycznej w Gminie Niwiska. 

Zgodnie ze statutem gminy został on przekazany do Wójta Gminy Niwiska celem zajęcia 

stanowiska, radcy prawnego Urzędu i właściwej Komisji Rady Gminy (Komisji Gospodarczej) 

celem wydania opinii. Przedmiotowy projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad 

dzisiejszej sesji (dziś zagłosowano za zdjęciem tego punktu z porządku obrad). W dniu  

5 listopada br. wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie  

w sprawie skargi Prokuratora Rejonowego w Kolbuszowej na uchwałę Rady Gminy Niwiska  

z dnia 25 sierpnia 2023 r. w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Niwiska. Podjęcie nowej uchwały w tej 

sprawie znalazło się w porządku obrad dzisiejszej sesji. W dniu 12 listopada br. wpłynęło pismo 

z Prokuratury Rejonowej w Kolbuszowej w sprawie przesyłania uchwały określającej 

wysokość ekwiwalentów dla strażaków ratowników, w związku z wykonywanymi 

czynnościami w zakresie poddawania analizie prawnej aktów prawa miejscowego. W dniu 14 

listopada odpowiedziano na wymienione pismo. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonywania 

uchwał Rady Gminy. 

Wójt gminy Elżbieta Wróbel poinformowała, że w okresie międzysesyjnym tj. od  

15 października do 25 listopada 2024 r. zostało wydanych 10 zarządzeń, w tym: 3 zarządzenia 

w sprawie nabycia nieruchomości w z związku z realizacją zadań gminy: pod drogę gminną 

(udział w działce nr  112/2 o powierzchni 0,0534 w Niwiskach), pod przepompownię  

w Kosowach (działka 1876/2 o pow. 0,0222). pod przepompownię w Przyłęku  (działka nr 

958/1 o pow. 0,0113), zarządzenie w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

projektu uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 r., 3 zarządzenia 

w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy  na 2024 r., zarządzenie w sprawie 

przedstawienia Radzie Gminy Niwiska i Regionalnej Izbie Obrachunkowej projektu uchwały 

budżetowej na 2025 rok oraz projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2025 -2029, 2 zarządzenia w sprawie stawek czynszu – dot. lokali mieszkalnych oraz lokali 

użytkowych będących własnością Gminy Niwiska. 

Wybory uzupełniające w Przyłęku mają uproszczony przebieg, ze względu na zarejestrowanie 

jednego kandydata. W dniu 13 listopada Gminna Komisja Wyborcza sporządziła 

obwieszczenie o obsadzeniu mandatu radnego bez głosowania, uznając na wybranego na 

radnego kandydata zgłoszonego z listy nr 1 KWW Zjednoczeni Przyłęk – Danutę Zofię Kozak. 

Zgodnie z Kalendarzem Wyborczym, ustalonym przez Wojewodę Podkarpackiego oraz 

przepisami Kodeksu Wyborczego w dniu 8 grudnia br. sporządzony będzie protokół  

z wyborów, który zostanie przekazany Komisarzowi Wyborczemu w Tarnobrzegu oraz podany 

do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie w  siedzibie Gminnej Komisji – czyli  

w Urzędzie Gminy. 

W związku z realizacją zadań gminy w zakresie kanalizacji: aktem notarialnym Rep A. 

5145/2024 z dnia 15 listopada 2024 r. zakupiona została działka o nr ewid. grunt. 958/1 o pow. 

0,0113 ha w Przyłęku za kwotę 4 400,00 zł brutto, aktem notarialnym Rep. A 5296 z dnia  

22 listopada 2024 r. zakupiono działkę o nr ewid. grunt. 1876/2 o pow. 0,0222 ha w Kosowach 
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za kwotę 8 610,00 zł brutto. Wymienione nieruchomości związane są z przepompowniami 

ścieków. 

11 listopada obchodziliśmy 106 rocznicę odzyskania niepodległości. Wójt gminy podziękowała 

wszystkim osobom, które zaangażowały się w organizację wydarzeń o charakterze 

patriotycznym - w szczególności Szkole Muzycznej I st. w Niwiskach za koncert „W hołdzie 

Niepodległej” oraz harcerzom z 1 Szczepu DH "Gniazdo" za zorganizowanie watry 

niepodległości.  

17 października oraz 13 listopada br. w Gminnym Ośrodku Kultury i Biblioteki w Niwiskach 

miały miejsce okolicznościowe spotkania seniorów. Wójt cieszy się, że w naszej gminie 

funkcjonują placówki realizujące zadania w tym obszarze, umożliwiające rożnego rodzaju 

aktywności, rozwój pasji i  zainteresowań oraz integrację społeczną.   

Organizujemy bezpłatne badania profilaktyczne skierowane do mężczyzn w wieku 40+  

z terenu Gminy Niwiska. W dniu 13 grudnia br. w godzinach od 8.00 do 10.00 w Ośrodku 

Zdrowia w Niwiskach, przy współpracy z SP ZOZ Kolbuszowa będzie można skorzystać  

z bezpłatnych badań poziomu białka PSA. Na badanie należy ze sobą zabrać dokument 

tożsamości. Nie jest wymagana wcześniejsza rejestracja. Badanie poziomu białka PSA to 

istotne narzędzie w profilaktyce raka prostaty. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Niwiska  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 r. 

Głos zabrała wójt Elżbieta Wróbel. Do 30 listopada każdego roku, zgodnie z ustawą z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, rada gminy powinna 

przyjąć Program współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na kolejny rok. Wójt gminy przedstawiła 

zgromadzonym planowany do przyjęcia Program, który stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt programu został skonsultowany z organizacjami pozarządowymi w sposób określony 

w uchwale Rady Gminy Niwiska z dnia 8 listopada 2010 r. w sprawie szczegółowego sposobu 

konsultowania projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej tych organizacji. Projekt zamieszczony został na stronie internetowej 

www.niwiska.pl oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Niwiska. Nie wpłynęły żadne uwagi 

co do zakresu merytorycznego programu.  

Komisja Społeczna na posiedzeniu w dniu 18 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Niwiska z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2025 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Robert Róg (głosowanie przez podniesienie ręki), Stanisław 

Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

http://www.niwiska.pl/
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Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/40/2024 w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Gminy Niwiska z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2025 r. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Niwiska. 

Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Niwiska omówiła kierownik GOPS Barbara Czachor. Powstał 

on na skutek stanowiska Prokuratury Rejonowej w Kolbuszowej, która przesłała do Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie skargę na uchwałę rady gminy podjętą w 2023 r. w tej 

sprawie, kwestionując zapisy powołania członków zespołu. Żeby uniknąć procesów 

legislacyjnych proponuję się podjęcie nowej uchwały w przedmiotowej sprawie, a po jej 

podjęciu skierowanie pisma o umorzenie postępowania. Kierownik GOPS w Niwiskach 

przedstawiła różnice pomiędzy proponowanym projektem uchwały, a uchwałą podjętą  

w 2023 r. w przedmiotowej sprawie. 

Komisja Społeczna na posiedzeniu w dniu 18 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Niwiska. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Robert Róg (głosowanie przez podniesienie ręki), Stanisław 

Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/41/2024 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Niwiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Niwiska na 2025 rok. 

Projekt uchwały w ww. sprawie przedstawiła wójt Elżbieta Wróbel. Proponuje się ustalenie 

stawki podatku rolnego na obszarze gminy Niwiska na 2025 r. w kwocie 56 zł za 1 dt  (obecnie 

54 zł, stawka ministerialna na 2025 r. – 86,34 zł). 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Niwiska na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek Świderski, 

Damian Wilk 

PRZECIW (1) 

Robert Róg 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/42/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Niwiska na 

2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na obszarze Gminy Niwiska. 

W kwestii wysokość stawek podatku od nieruchomości wójt Elżbieta Wróbel zaproponowała 

podwyżkę inflacyjną w stosunku do stawek z 2024 r., za wyjątkiem podatku od gruntów  

i budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, od budynków związanych 

z udzielaniem świadczeń zdrowotnych oraz budynków pozostałych, które pozostają na 

poziomie roku 2024. 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Radny Robert Róg zapytał, jak kształtuje się stawka podatku 

od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej na naszej gminie  

w stosunku do stawek obowiązujących na terenie innych gmin powiatu kolbuszowskiego. Wójt 

gminy odpowiedziała, że obecnie stawka tego rodzaju podatku od nieruchomości jest 

najwyższa w powiecie. Następnie głos zabrał radny Paweł Albrycht, mówiąc: „Co do zasady 

zgadzam się z koniecznością podniesienia stawek podatków, w obliczu rosnących kosztów 

utrzymania gminy, z uwagi na potrzeby związane z rozwojem infrastruktury, a także 

zwiększającą się liczbę zadań, które stoją przed naszą gminą. Chciałbym zwrócić uwagę na 

aspekt, który budzi mój niepokój. Mianowicie, w całej tej dyskusji na temat podwyżek nie 

poruszyliśmy jeszcze kwestii zmniejszenia obciążeń finansowych, które dotyczą budżetu 

gminy. Mam tu na myśli w szczególności rosnących kosztów energii elektrycznej i ogrzewania 

budynków gminnych. Tutaj wydaje mi się, że jeśli z jednej strony proponujemy podniesienie 

podatków, powinniśmy również zaproponować i zaprezentować mieszkańcom plan, w którym 

moglibyśmy ograniczyć pewne wydatki, które są w naszym zasięgu. I tu nie mówię o jakości 

życia mieszkańców, czy pracowników gminy, czy też edukacji. Mam na myśli głównie koszty 

energetyczne i ogrzewania budynków”. Wójt Elżbieta Wróbel odnosząc się do słów radnego 

Albrychta powiedziała, że w projekcie budżetu na 2025 r. znalazło się zadanie dotyczące 

poprawy efektywności energetycznej budynków gminnych. Prace nad projektem budżetu na 

następny rok, jego konsultacja i opiniowanie są w planie pracy poszczególnych komisji Rady 

Gminy w najbliższym czasie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na obszarze Gminy Niwiska.  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Krzysztof Skowroński, Marek Świderski 

PRZECIW (1) 

Robert Róg 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Rzemień, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/43/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości obowiązujących na obszarze Gminy Niwiska. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących na obszarze Gminy Niwiska. 

 

Wójt Elżbieta Wróbel przekazała, że stawki podatków od środków transportowych na 2025 r. 

również proponuje podnieść o inflację, z wyłączeniem podatku od samochodów ciężarowych 

o dopuszczalnej masie całkowitej od 31 t i więcej (4 osie), podatku od ciągnika siodłowego  

o masie całkowitej zespołu pojazdów powyżej 36 t (2 osie), podatku od przyczepy lub naczepy 

o masie całkowitej zespołu pojazdów od 12 t i poniżej 28 t (2 osie) oraz podatku od autobusów, 

które pozostają na poziomie 2024 r. 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na obszarze Gminy Niwiska.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/44/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych obowiązujących na obszarze Gminy Niwiska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Niwiska opłaty targowej, 

ustalenia dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 

Wójt Elżbieta Wróbel przekazała, że przedmiotowy projekt uchwały zakłada wzrost opłaty 

targowej o 2 zł w stosunku do bieżącego roku, do kwoty 22 zł za sprzedaż ze straganu, stołu, 

samochodu, przyczepy. 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Radny Robert Łakomy zapytał, czy sprzedawcy, niezależnie 
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od metrażu zajętego pod sprzedaż, zapłacą taką samą opłatę targową – 22 zł. Wójt gminy 

odpowiedziała, że tak. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Niwiska opłaty targowej, 

ustalenia dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/45/2024 w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy 

Niwiska opłaty targowej, ustalenia dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej 

poboru. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska 

na 2024 rok. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska na 

2024 r omówiła wójt Elżbieta Wróbel. Zmniejsza się planowane dochody budżetu gminy na 

2024 r. o kwotę 186 924,34  zł w tym: zmniejsza się dochody majątkowe o kwotę 

355 189,10 zł, zwiększa się dochody bieżące o kwotę 168 264,76 zł. Zmniejsza się planowane 

wydatki budżetu gminy na 2024 r. o kwotę 186 924,34 zł w tym: zmniejsza się wydatki bieżące 

o kwotę 48 120,00 zł, zmniejsza się wydatki majątkowe o kwotę 556 673,89 zł, zwiększa się 

wydatki bieżące o kwotę 303 903,55 zł, zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 

113 966,00 zł. Projektowane zmiany dotyczą zwiększenia dochodów m.in. o: odszkodowanie 

z polisy ubezpieczeniowej TUW, wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych, zwrot podatku VAT z lat ubiegłych oraz odpłatność uczestników Klubu Seniora. 

Przewiduje się zmniejszenie wydatków związanych z zakupem materiałów i wyposażenia  

w dziale 750, rozdziale 75023 Urzędy gmin, wynagrodzeniem nauczycieli i budową oświetlenia 

ulicznego „Za lasem” w Hucisku. W związku ze zwiększeniem dochodów i zmniejszeniem 

wydatków projekt uchwały przewiduje zwiększenie wydatków z przeznaczeniem m.in. na: 

zwrot kosztów budowy odcinków wodociągu dla mieszkańców, opracowanie dokumentacji 

budowy sieci wodociągowej przy ul. Akacjowej w miejscowościach Kosowy i Hucina, dotację 

podmiotową dla punktów przedszkolnych prowadzonych przez Stowarzyszenie KGW Gminy 

Niwiska, zakup usług pozostałych w dziale 851, rozdziale 85154 Przeciwdziałanie 

alkoholizmowi, dotację dla żłobka w Siedlance prowadzonego przez Stowarzyszenie KGW 

Gminy Niwiska, dotację podmiotową dla Gminnego Ośrodka kultury i Biblioteki w Niwiskach 

oraz montaż oświetlenia stadionu sportowego w Trześni – II etap. Pozostałe zmiany dotyczą 

m.in. realizacji projektu „Cyberbezpieczny samorząd” oraz programu „Aktywna Szkoła” – 

sprzęt sportowy dla szkół. Podział środków w ramach programu „Aktywna Szkoła” 

uzależniony był od ilości dzieci w poszczególnych szkołach. I tak wartość sprzętu dla Szkoły 

Podstawowej w Niwiskach to 25 000 zł, dla Szkoły Podstawowej w Hucisku – 6 640 zł, dla 

Szkoły Podstawowej w Kosowach – 6 320 zł, dla Szkoły Podstawowej w Siedlance –  

25 000 zł, dla Szkoły Podstawowej w Trześni – 21 840 zł, dla Szkoły Podstawowej w Hucinie 

– 20 560 zł, dla Szkoły Podstawowej w Przyłęku – 21 920 zł. 
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Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Radny Robert Róg zapytał, z czego wynikają różnice pomiędzy 

kwotami dotacji dla poszczególnych szkół na zakup sprzętu sportowego w ramach programu 

„Aktywna Szkoła”. Wójt gminy wyjaśniła, że kwotę przyznanego dofinansowania podzielono 

proporcjonalnie do ilości uczniów w szkołach. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Budżetowej Gminy Niwiska na 

2024 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek Świderski, 

Damian Wilk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Róg 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/46/2024 w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały 

Budżetowej Gminy Niwiska na 2024 rok. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Niwiska z dnia  

6 maja 2024 r. w sprawie określenia przedmiotu działania, ustalenia liczbowego składu komisji 

oraz trybu i sposobu powoływania składów osobowych komisji stałych Rady Gminy Niwiska 

na okres IX kadencji. 

Projekt uchwały omówiła zastępca wójta Jolanta Marut. Statut Gminy Niwiska przyjęty 

uchwałą nr VI/44/2003 Rady Gminy Niwiska z dnia  31 marca 2003 r. w § 15 określał 

następujące stałe komisje powoływane ze składu rady: 

1) Rewizyjną, 

2) Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Zaopatrzenia Ludności, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Komunalnej, 

3) Rozwoju Społeczno - Gospodarczego, Gospodarki Finansowej, Rzemiosła i Usług, 

4) Oświaty, Kultury, Zdrowia, Opieki Społecznej i Sportu, 

5) Prawa, Porządku Publicznego oraz Reagowania Kryzysowego. 

Zmiana statutu w 2018 r., przyjęta uchwałą Rady Gminy Niwiska Nr LI/311/2018 z dnia 

4 września 2018 r. wprowadziła następujące nazwy komisji: 

1) Rewizyjną, 

2) Budżetową, 

3) Społeczną, 

4) Gospodarczą, 

5) Skarg, wniosków i petycji. 

W związku ze zmianą nazw komisji zadania poszczególnych komisji ustalone w uchwałach 

rady gminy Niwiska podjętych w latach 2003 - 2018, które nadal obowiązują - wymagały 

przypisania do zakresu działania obecnie powołanych komisji rady gminy Niwiska. Uchwała 

ma charakter porządkowy. 
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Komisja Społeczna na posiedzeniu w dniu 18 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Niwiska z dnia 6 maja 

2024 r. w sprawie określenia przedmiotu działania, ustalenia liczbowego składu komisji oraz 

trybu i sposobu powoływania składów osobowych komisji stałych Rady Gminy Niwiska na 

okres IX kadencji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/47/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady 

Gminy Niwiska z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie określenia przedmiotu działania, 

ustalenia liczbowego składu komisji oraz trybu i sposobu powoływania składów 

osobowych komisji stałych Rady Gminy Niwiska na okres IX kadencji. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Niwiska i nadania jej 

statutu. 

Zastępca wójta gminy Jolanta Marut przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Niwiska i nadania jej statutu, powstały w celu wspierania  

i upowszechniania idei samorządowej wśród młodzieży. Statut Młodzieżowej Rady Gminy 

Niwiska został szczegółowo omówiony. 

Komisja Społeczna na posiedzeniu w dniu 18 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Radny Robert Róg zapytał, czy przygotowanie uczniów do 

pracy w Młodzieżowej Radzie zostanie scedowane na szkoły oraz kto będzie za ich 

odpowiedzialny. Wójt Elżbieta Wróbel wyjaśniła, że zgodę na kandydowanie ucznia do 

Młodzieżowej Rady musi wyrazić rodzic, wybory będą organizowane w szkołach przez 

dyrektorów szkół, na sesję członkowie młodzieżowej rady będą dowożeni busem gminnym 

wraz z opiekunem lub będą im zwracane koszty przejazdu, zgodnie ze statutem. Zastępca wójta 

Jolanta Marut dodała, w kwestii opiekuna Młodzieżowej Rady, że taki opiekun musi być 

powołany odrębną uchwałą Rady Gminy. W tym momencie jest za wcześnie, aby mówić  

o konkretnych nazwiskach, ale kandydat do pełnienia tej funkcji już się pojawił. Jest to osoba, 

która od lat współpracuje z młodzieżą i jest autorytetem. Zastępca wójta gminy powiedziała 

jeszcze, że celem powołania Młodzieżowej Rady Gminy Niwiska jest propagowanie wiedzy  

o demokracji i zmotywowanie młodych ludzi do aktywnego uczestnictwa w życiu 

samorządowym oraz myślenia o przyszłych rolach w samorządzie, takich jak radny, sołtys, czy 

wójt. Następnie głos ponownie zabrał radny Robert Róg. Jego zdaniem za Młodzieżową Radę 

nie powinni odpowiadać nauczyciele. Dodał, że nie możemy wdrażać pomysłów i realizować 

ich czyimiś rękami. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Niwiska i nadania jej statutu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek Świderski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Robert Róg, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/48/2024 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Niwiska i nadania jej statutu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Niwiska do Stowarzyszenia „Polska Sieć 

Odnowy i Rozwoju Wsi”. 

Projekt uchwały został omówiony przez zastępcę wójta Jolantę Marut. Celem Stowarzyszenia 

„Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi” jest stworzenie platformy współdziałania na rzecz 

zachowania istniejących i tworzenia nowych istotnych wartości polskiej wsi, w szczególności 

w sferach: tożsamości, zrównoważonego rozwoju gospodarczego i społecznego, środowiska, 

rewitalizacji, zachowania dziedzictwa kulturowego oraz kształtowania przestrzeni i krajobrazu 

wiejskiego, a także oddolnej aktywności mieszkańców wsi. Gmina Niwiska była członkiem 

Stowarzyszenia „Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi” w latach 2016- 2021. Udział w pracach 

Stowarzyszenia umożliwił wymianę doświadczeń i dobrych praktyk w szerokim zakresie 

realizowanych zadań. Głównym projektem Stowarzyszenia realizowanym w tamtym czasie 

była Sieć Najciekawszych Wsi – produkt turystyczny, certyfikowany, zrzeszający najciekawsze 

miejscowości z ofertą turystyczną. Obiekty zabytkowe w centrum Niwisk, na których miała 

opierać się w przyszłości oferta turystyczna Gminy Niwiska stały się przedmiotem roszczeń 

spadkobierców dr. J.E.A. Hupki, w ramach postępowania prowadzonego przez Wojewodę 

Podkarpackiego. Dzisiaj znamy wyniki postępowania 3 instancji, są pozytywne dla gminy – 

czekamy tylko na rozpatrzenie skargi kasacyjnej Niezależnie od tego w czasie pandemii udział 

Gminy Niwiska w pracach Stowarzyszenia został mocno ograniczony. Powyższe okoliczności 

uzasadniały podjęcie w 2021 r. decyzji w sprawie wystąpienia Gminy Niwiska ze 

Stowarzyszenia „Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi”. Uchwała ma na celu kontynuację 

współpracy z samorządami – członkami  Stowarzyszenia PSORW z całej Polski. To nie tylko 

wymiana doświadczeń ale również możliwość realizacji wspólnych projektów w przyszłości. 

Wiemy, że warto uczyć się od siebie nawzajem, zwłaszcza gdy osiągnięcia samorządowe 

znajdują potwierdzenie w zadowoleniu i aktywności mieszkańców.  Do stowarzyszenia należy 

obecnie 32 gminy. Składka członkowska to kwota 6000 zł rocznie. 

Komisja Społeczna na posiedzeniu w dniu 18 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie:, 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Niwiska do Stowarzyszenia „Polska Sieć 

Odnowy i Rozwoju Wsi”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/49/2024 w sprawie przystąpienia Gminy Niwiska do 

Stowarzyszenia „Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 

komunalnego Gminy Niwiska położonej w Siedlance w drodze bezprzetargowej. 

Wójt gminy Elżbieta Wróbel przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego Gminy Niwiska położonej w Siedlance w drodze 

bezprzetargowej. Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami, nieruchomości są zbywane w drodze bezprzetargowej, jeżeli: przedmiotem 

zbycia jest nieruchomość lub jej części, jeśli mogą poprawić warunki zagospodarowania 

nieruchomości przyległej, stanowiącej własność lub oddanej w użytkowanie wieczyste osobie, 

która zamierza tę nieruchomość lub jej części nabyć, jeżeli nie mogą być zagospodarowane 

jako odrębne nieruchomości. Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Niwiska 

położonej w obrębie geodezyjnym Siedlanka opisanej w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka 213/2 na powiększenie sąsiedniej nieruchomości nr 212/1 oraz zapewnienie dojazdu do 

wymienionej wyżej działki położonej w Siedlance. Wyżej wymieniona nieruchomość będąca 

własnością Gminy została wydzielona z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej położonej w miejscowości Siedlanka. Strona 

zainteresowana nabyciem ww. działki złożyła stosowny wniosek o nabycie nieruchomości 

wskazując, iż umożliwi jej dojazd do swoich nieruchomości oraz poprawi ich 

zagospodarowanie. Ze względu na wielkość i kształt wydzielonej działki gminnej nie ma 

możliwości samodzielnego zagospodarowania przedmiotowej działki. Biorąc pod uwagę 

złożony wniosek  strony zainteresowanej nabyciem wymagana jest zgoda Rady Gminy Niwiska 

na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej. Wójt Elżbieta Wróbel zaprezentowała 

działkę, o której mowa w przedmiotowym projekcie uchwały na mapie w Systemie Informacji 

Przestrzennej Gminy. Radni z Siedlanki Tomasz Pieniek i Danuta Bober nie mieli uwag do 

przedstawionego projektu uchwały. Również sołtys wsi Ewa Jachyra została zapoznana  

z przedmiotem projektu uchwały i nie wniosła zastrzeżeń. Innych uwag również nie było. 

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego 

Gminy Niwiska położonej w Siedlance w drodze bezprzetargowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Paweł Albrycht, Danuta Bober, Marta Gola, Maciej Kubik, Robert Łakomy, Stanisław Magda, 

Joanna Marut, Tomasz Pieniek, Robert Róg, Stanisław Rzemień, Krzysztof Skowroński, Marek 

Świderski, Damian Wilk 



12 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Micek 

Radni przyjęli Uchwałę nr VIII/50/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości mienia komunalnego Gminy Niwiska położonej w Siedlance w drodze 

bezprzetargowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji ds. transformacji energetycznej w 

Gminie Niwiska. (punkt zdjęto z porządku obrad). 

17. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Paweł Albrycht wygłosił swoje oświadczenie o następującej treści. „Chciałbym zwrócić 

Państwu uwagę, że minęło już 6 miesięcy od naszej inauguracji i sądzę, że to dobry moment, 

aby na chwilę się zatrzymać i podsumować pewne kwestie. Chciałbym Państwu przypomnieć 

słowa, które składaliśmy na samym początku: wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając 

na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Wypowiadając te słowa każdy z nas podjął 

się niełatwego zadania, pracy na rzecz naszej wspólnoty. Pracy, która nie zawsze przynosi 

szybkie efekty i nie zawsze spotyka się z powszechnym uznaniem, ale która jest kluczowa dla 

życia mieszkańców. Jednym z filarów naszej pracy jako radnych jest aktywność, zarówno na 

posiedzeniach rady, jak i w ramach pracy w komisjach. To właśnie w tych przestrzeniach mamy 

możliwość zgłębiać sprawy gminy, omawiać różne perspektywy i wypracowywać najlepsze 

rozwiązania. Dlatego zachęcam Państwa do aktywnego uczestnictwa w wykonywaniu swojego 

mandatu. Chciałbym również odnieść się do punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Niwiska i nadania jej statutu. Jestem zdecydowanym 

zwolennikiem tego pomysłu i głęboko wierzę, że jest to krok w stronę budowania silniejszej  

i bardziej zaangażowanej społeczności lokalnej. Z tego miejsca dziękuję pani wójt i pani 

sekretarz za przygotowanie i wprowadzenie tego projektu pod głosowanie. Z tego miejsca 

deklaruję chęć współpracy i wsparcia w trakcie realizowania tego zadania. Na koniec 

chciałbym poruszyć temat projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji ds. 

transformacji energetycznej w Gminie Niwiska. Jak Państwo wiedzą przygotowałem ten 

projekt, mając na uwadze długofalowe strategie, które maja na celu ograniczenie kosztów 

związanych z podatkiem ETS 2, a także poprawę efektywności energetycznej w naszej gminie. 

To działanie jest niezbędne byśmy mogli odpowiedzialnie reagować na wyzwania związane  

z transformacją energetyczną, której wpływ będziemy odczuwali nie tylko na poziomie gminy, 

ale także w naszych domach i gospodarstwach. Pani wójt w swojej opinii wskazała na pewne 

uwagi, w tym również na sugestię radcy prawnego, które dotyczą zgodności z obowiązującymi 

przepisami prawa. Chciałbym zapewnić, że zamierzam wprowadzić zmiany do projektu 

uchwały, aby w pełni spełniał wszystkie wymagania prawne. Jestem przekonany, że powołanie 

tej komisji jest kluczowe, by nasza gmina mogła skutecznie podjąć działania na rzecz 

efektywności energetycznej, zwłaszcza w kontekście rosnących kosztów energii oraz nowych 

regulacji europejskich, które będą miały istotny wpływ na nasze życie. Chciałbym, aby ta 

komisja stała się przestrzenią, w której możemy dyskutować nad kierunkiem zmian. Nie mniej 

jednak ze swojej strony, nie akceptuje podejścia, w którym jesteśmy tylko biernymi widzami 

oglądającymi zmiany wokół nas. Transformacja energetyczna to temat, który dotyczy nas 

wszystkich. Zmiany w tym obszarze mogą przyczynić się do zmniejszenia kosztów ogrzewania, 

obniżenia rachunków za energią, a także poprawy jakości powietrza w naszej gminie. Komisja 

ta będzie miała za zadanie nie tylko monitorować zużycie energii, ale także przygotować plan 

działania w zakresie termomodernizacji budynków oraz wprowadzenia innowacyjnych 

rozwiązań, które pozwolą na zrównoważony rozwój naszej gminy. W dalszym ciągu uważam, 
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że powołanie tej komisji, może to być inwestycja w przyszłość naszej gminy, w dbałość  

o zasoby energetyczne oraz odpowiedzialność za stan, jaki przejmą po nas nasze dzieci. Po 

wprowadzeniu koniecznych zmian w projekcie liczę na Państwa poparcie. Jestem oczywiście 

też gotowy, jak deklarowałem wcześniej, żeby Komisja Gospodarcza, jeżeli przychyli się do 

moich propozycji, uwzględniła je w harmonogramie na rok 2025.” 

Następnie głos zabrał sołtys Huciny Adam Chlebowski. Zapytał o stan przygotowania gminy 

do sezonu zimowego oraz poprosił o szczegółowe wyjaśnienie zasad zgłaszania kandydatów 

na członków Młodzieżowej Rady oraz zasad wyborów do tej Rady. Zwrócił się też  

z wnioskiem, aby sołtysi wraz z zawiadomieniem o sesji Rady Gminy otrzymywali 

elektronicznie także projekty uchwał planowane w tematyce. Na zadane pytania odpowiedzi 

udzieliła wójt Elżbieta Wróbel. Gmina Niwiska jest przygotowana na utrzymanie przejezdności 

dróg gminnych. System odśnieżania i piaskowania jest ten sam, od kilku lat. Usługa 

realizowana jest przez Zakład Usług Komunalnych w Niwiskach oraz pracowników 

gospodarczych urzędu. W kwestii dostępności do projektów uchwał planowanych do podjęcia, 

wójt gminy powiedziała, że przez stronę gminy można wejść do systemu eSesja, gdzie 

zamieszczone są wszystkie niezbędne materiały do sesji w termie 7 dni przed posiedzeniem.  

W dalszej kolejności wójt wyjaśniła, że kandydatów do Młodzieżowej Rady Gminy mogą 

zgłaszać, zgodnie ze statutem, samorządy klasowe danej szkoły, stowarzyszenia i kluby 

sportowe oraz grupy, co najmniej 6 uczniów danej szkoły. Przedstawiła także podział na okręgi 

wyborcze do Młodzieżowej Rady oraz szczegółowe zasady przeprowadzenia wyborów, 

uwzględnione w statucie. 

W dalszej kolejności radny Maciej Kubik zadał pytanie odnośnie kategorii odśnieżania dróg 

powiatowych na terenie gminy. Z jego informacji wynika, że drogi powiatowe na obszarze 

gminy Niwiska odśnieżane są na samym końcu. Zostało skierowane pismo w tej sprawie, czy 

dostaliśmy jakąś odpowiedź, czy zostanie to zmienione? Wójt Elżbieta Wróbel odpowiedziała, 

że w ostatnim czasie brała udział w posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego. Z informacji uzyskanych podczas tego posiedzenia wynika, że obsługę 

odśnieżania dróg powiatowych na terenie gminy Niwiska przejęła firma Cudo z Dzikowca,  

a decyzja odnośnie kategorii i potrzeb, które drogi pierwsze odśnieżać należy do Rady Powiatu. 

18. Zapytania, wnioski mieszkańców. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

        Protokołowała:    Wiceprzewodniczący Rady Gminy Niwiska 
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